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De vaste commissie voor Economische Zaken en Klimaat heeft een aantal 
vragen en opmerkingen aan de Staatssecretaris van Economische Zaken 
en Klimaat voorgelegd over het Ontwerpbesluit tot wijziging van het 
Tijdelijk besluit postbezorgers 2011 in verband met de wijziging van de 
reikwijdte (Kamerstuk 29 502, nr. 159). 
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I. Vragen en opmerkingen vanuit de fracties  

Vragen en opmerkingen van de leden van de VVD-fractie 

De leden van de VVD-fractie hebben kennisgenomen van de toegezonden 
stukken met betrekking tot het Ontwerpbesluit tot wijziging van het 
Tijdelijk besluit postbezorgers 2011 in verband met de wijziging van de 
reikwijdte. Deze leden hebben hierbij enkele vragen. 

De leden van de VVD-fractie vragen of de Staatssecretaris kan toelichten 
of bekend is wat de wijziging van het Tijdelijk besluit postbezorgers 2011 
voor effecten zal hebben voor postbedrijven. Heeft dit direct effect op 
banen van mensen die door dit besluit benadeeld worden doordat zij 
liever niet op basis van een arbeidsovereenkomst werken, maar op basis 
van bijvoorbeeld een nulurencontract? 

De leden van de VVD-fractie constateren aan de hand van de internetcon-
sultatie dat een aantal partijen hebben gevraagd om heroverweging van 
het wijzigingsbesluit vanwege de inperking van de reikwijdte van het 
besluit. Acht de Staatssecretaris de periode van een kleine zes maanden 
voldoende voor bedrijven in de postsector om te voldoen aan het 
80–20-vereiste met inbegrip van de nieuwe reikwijdte? De Autoriteit 
Consument en Markt (ACM) heeft aangegeven dat het wijzigingsbesluit 
uitvoerbaar en handhaafbaar is. Tevens geeft de ACM in overweging het 
toezicht op het Tijdelijk besluit postbezorgers 2011 elders te beleggen. Kan 
de Staatssecretaris aangeven waar dit toezicht zou kunnen worden 
belegd? 

Vragen en opmerkingen van de leden van de D66-fractie 

De leden van de D66-fractie hebben met belangstelling kennisgenomen 
van het ontwerpbesluit. Zij hebben daarover nog enkele vragen. 

De leden van de D66-fractie constateren dat in de toelichting wordt 
gesteld dat het niet helemaal duidelijk was of uitzendovereenkomsten ook 
meetelden voor de verplichting om met ten minste 80% van de postbe-
zorgers een arbeidsovereenkomst te hebben. Kan de Staatssecretaris 
aangeven wat de oorzaak was van die onduidelijkheid? 

De leden van de D66-fractie zijn positief over de duidelijkheid die nu is 
weggenomen. Kan de Staatssecretaris aangeven wat de te verwachten 
effecten zijn op de postmarkt nu dit wel verduidelijkt is? Daarnaast vragen 
deze leden of bekend is hoeveel mensen uit de doelgroep banenafspraak 
nu via een inleenconstructie in dienst zijn bij postbedrijven en hoeveel 
mensen uit de doelgroep banenafspraak direct in dienst zijn bij het 
postbedrijf waar zij werkzaamheden verrichten. 

Vragen en opmerkingen van de leden van de SP-fractie 

De leden van de SP-fractie hebben kennisgenomen van het Ontwerpbe-
sluit tot wijziging van het Tijdelijk besluit postbezorgers 2011. Deze leden 
hebben hierbij enkele vragen en opmerkingen. 
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De leden van de SP-fractie lezen in de nota van toelichting dat om te 
stimuleren dat er extra baanmogelijkheden komen in de postsector voor 
mensen met een arbeidsbeperking, deze banen worden meegerekend in 
het bepalen van het percentage postbezorgers dat in dienst is bij het 
postbedrijf. Deze leden constateren ook dat in het gewijzigde tijdelijk 
besluit geen stimulans bestaat om arbeidsbeperkte mensen in dienst te 
nemen bij het postbedrijf. Zij zijn van mening dat hiermee de facto 
mogelijk wordt gemaakt dat mensen met een arbeidsbeperking niet in 
dienst van een postbedrijf komen, maar voor langere duur via uitzendcon-
structies en andere vormen van flexibele arbeid werken bij dezelfde 
werkgever. 

De leden van de SP-fractie zijn van mening dat mensen met een arbeids-
beperking juist behoefte hebben aan zekerheid en vragen de Staatssecre-
taris hoe zij ervoor gaat zorgen dat postbedrijven deze mensen toch zelf in 
dienst gaan nemen. Hierbij benadrukken deze leden dat van het tijdelijk 
besluit, evenals van de Wet banenafspraak en quotum arbeidsbeperkten, 
op deze manier een discriminerende werking uitgaat richting mensen met 
een arbeidsbeperking. Zij vragen de Staatssecretaris naar de wense-
lijkheid van een dergelijk karakter van deze algemene maatregel van 
bestuur. Tevens zijn deze leden benieuwd naar het aantal mensen met een 
arbeidsbeperking dat krachtens deze regeling alsnog onder de 80%-norm 
zou vallen. 

II. Antwoord / Reactie van de Staatssecretaris 
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